
Kernboodschap accommodatie binnensportverenigingen Leusden 

Maart 2024 

AFAS-LEOS, Antilopen, Green Giants, Impala, LBC, LHV, MHCL 

Aanleiding 

Het gemeentebestuur heeft aangekondigd om het terrein van De Korf, waaronder de sporthal, te herontwikkelen. Zij gaf 
daarbij aan dat de functies behouden moeten blijven. Onderzoeksbureau Synarchis laat in haar rapport "(Visie op) 
sportaccommodatiebeleid" van 21 december 2023 zien dat een tweede sporthal in Leusden noodzakelijk blijft voor het 
verenigingsgebruik. De binnensportverenigingen in Leusden trekken samen op om samen met gemeente te werken aan de 
realisatie van een nieuwe sporthal als de Korf verdwijnt. 

Kernboodschap 

• De sportverenigingen hebben 2 grote sporthallen in Leusden nodig. Als sporthal de Korf verdwijnt 
moet er een sporthal met minimaal dezelfde grootte voor terugkomen, die voldoet aan de 
sporttechnische elsen van de sportbonden en op een goed bereikbare plek in Leusden Iigt. 

• De nieuwe sporthal moet klaar zijn voor gebruik voordat de huidige sporthal de Korf wordt 
afgebroken. 

• Om het sportaanbod aan alle doelgroepen in Leusden in de toekomst te behouden en versterken, 
willen de sportverenigingen meer met elkaar gaan samenwerken. De inrichting en locatie van de 
nieuwe sporthal moet dit mede mogelijk maken. 

Uitwerking sporthal-behoefte 

De verenigingen verwachten met elkaar in ieder geval de komende 10 jaar gebruik te maken van 2 sporthallen 
doordeweeks en in het weekend, naast uren die zij in de sport- en gymzalen gebruiken. Op dit moment zijn de 2 
sporthallen samen al nauwelijks genoeg om alle sportverenigingen ruimte te bieden. MHCL heeft al verantwoordelijkheid 
genomen door in de 3 piekmaanden een blaashal te plaatsen. AFAS-LEOS, Impala, LHV en Green Giants worden door 
ruimtegebrek momenteel geremd in de groei van het aantal leden. Voor de nabije toekomst voorzien we een groeiend 
aantal inwoners van de gemeente Leusden en een toenemende vraag naar bewegen in het kader van gezond leven. Dat zal 
de behoefte aan zaalruimte doen toenemen, zoals Synarchis in haar rapport stelt. 
De grootte van de sporthal is nodig voor de sporten die op het grote veld worden gespeeld en voor de andere sporten om 
de clubactiviteiten zoveel mogelijk te bundelen door op meerdere velden in de sporthal tegelijk te sporten. Dit stimuleert 
ledenbinding en de werving en het behoud van vrijwilligers. Aileen op die manier kunnen de verenigingen, samen met de 
gemeente en buurtsportcoaches, blijven bijdragen aan de vitaliteit van de Leusdense bevolking. 

Samenwerking 

De huidige tijd kent uitdagingen voor de sportverenigingen. Het tekort aan vrijwilligers groeit en de leden vragen steeds 
meer om aanbod op maat. Daarnaast doet naast de gemeente ook de maatschappij een beroep op de clubs: van G-sport 
tot ouderen in beweging houden of brengen: we doen het allemaal. Om dit ook in de toekomst te kunnen doen hebben we 
ondernemende verenigingen nodig, die met elkaar en maatschappelijke organisaties samenwerken. Dat begint met elkaar 
vaker tegenkomen en dichter bij elkaar zijn. Verenigingen zoals AFAS-LEOS, Green Giants en LBC die nu geen eigen thuis-
honk hebben, willen graag gebruik maken van een sportkantine. Door hier bij de inrichting en locatie van de nieuwe 
sporthal rekening mee te houden, kan zowel het sportaanbod als de organisatie van sportverenigingen een boost krijgen. 

Tenslotte 

Wij, binnensportverenigingen van Leusden, werken graag mee aan de realisatie van een nieuwe sporthal als sporthal de 
Korf verdwijnt. We doen dat samen, omdat we op die manier de sport in Leusden sterker maken. 
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